

Rovernemndsmøte 18.-21. januar 2024

Januarmøte



Referat

Tilstede:

Aksel Holmsen (sak 3/24 og sak 4/24)

Deborah Ognøy

Fredrik Korsvik-Alnes

Malin Nikøy Hammersland

Miriam Eline Bergan

Forfall:

Andreas Brattebø

Møtet på Hamar startet 18. januar klokken 19 og ble hevet 21. januar klokken 15.00.

18. januar klokken 19:20 - 20:30 var Aksel og Deborah i møte med vekst- og organisasjonsutviklingsrådgiver, samt roveransvarlig ved forbundskontoret, Magnus Heltne, om rammer for roverkongress og roverting.

19. Januar klokken 12:00 - 12:45 var Aksel og Deborah i møte med Ingeborg Kolstad fra komité speiding og Katarina Myhre Jensen fra speiderstyret i Norges speiderforbund om felles roverlandsleir 2026, styrket lokalt samarbeid mellom rovere på tvers av forbund og roverfemkamp 2024.

Sak 1/24 Konstituering

1/24.1 Godkjenning av innkalling og saksliste

Innkalling og saksliste ble godkjent.

1/24.2 Valg av referent

Miriam og Aksel ble valgt til referent, Deborah assisterer.

Sak 2/24 Gjennomgang av kretser og arrangementer

Vi oppdaterte hverandre om status på roverkontakter- og arrangementer. Vi tok i tillegg en gjennomgang av deltakerevalueringen til roverball. Deltakerne var stort sett fornøyde, med mindre anmerkninger angående informasjonsflyt og mat.

Sak 3/24 Roverkongress (sakspapirer)

Rovernemnda har skrevet årsmelding og fylt ut sakspapirene til Roverkongressen. Saker som skal til behandling inkluderer:

- Rovernemndas tiltaksplan
- Draktreglement for roverlagsmerker
- En endring av ordlyd til lover og regler for roverting og rovernemnda
- Felles roverlandsleir 2026
- Roverarbeid på tvers av forbund

Sak 4/24 Roverkongress (program)

Iløpet av møtet har rovernemnda vært i kontakt med følgende som er invitert til å gjeste roverkongress:

- Prosjektleder for inkludering og mangfold ved forbundskontoret
- Komité speiding ved Norges speiderforbund
- Speiderstyret ved Norges speiderforbund
- Interessent for roverfemkamp 2024

Disse, sammen med andre som er blitt spurt tidligere, får tilbud om taletid, økter og stands etter behov og tilbud.

Programmet ble sendt til lokalkomiteen og redaksjonskomiteen for tilbakemelding. Lokalkomiteen har kommet med innspill til aktiviteter i pausen på lørdag. Det er forslag om aking, skøyter, ski, gåtur og brettspill. Mulighet for å låne utstyr fra BUA i Lillestrøm undersøkes.

Sak 5/24 Roller til roverting

Foreslåtte ordstyrere, referenter og redaksjonskomité til roverting er funnet.

Sak 6/24 Erfaringsoverføring

Rovernemnda 23/24 har snakket om perioden og gjort seg opp tanker om hva som bør videreformidles til rovernemnda 24/25.

Dette inkluderer:

- Vurdere om roverkontaktsamling skal gå parallelt med kretsforum/lederkonferanse istedenfor på dagtid fredag. Eventuelt om denne skal være en egen separat helg.
- Opprettholde kommunikasjon med komité speiding om felles roverlandsleir.
- Fullføre revidering av arrangementsinstruksene.
- Definere hva roverlounge bør være på lederkonferansen. Hvor mye skal være program, kontra hvor mye som skal være kos etc.
- Opprettholde aktiviteten på SoMe, selv om det ikke blir et eget punkt på tiltaksplanen.
- Plassering av nemndsmøter hjemme hos nemndsmedlemmer ble opplevd som overraskende praktisk og veldig gunstig for nemndas økonomi. I så fall kan det være fint å supplere med et separat lokale hvor man kan holde selve møtedelen. Må likevel huske på at det er viktig at det er helt frivillig om man ønsker å tilby å ha et møte hjemme hos seg, i tillegg til at andre lokasjoner bør oppsøkes uansett.

Sak 7/24 Leders fratredelsesrapport

Rovernemnda idémlydret og oversendte Aksel tanker til innhold som alle mener bør være med i fratredelsesrapporten.

Eventuelt

Ingen saker under eventuelt.

Vi takker for et bra samarbeid denne perioden. Veldig bra jobbet fra leder, nestleder og alle medlemmene, samt varaene. Vi gleder oss til å se hvem neste nemnd blir og ser frem til en ny periode med arbeid for rovernorge <3



Aksel Holmsen
Rovernemndsleder



Miriam Eline Bergan
Referent